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Bygg ett nytt storkök som ska drivas i kommunal regi

När Sodexo tog över matlagningen från kommunen 2004 köpte företaget 
kommunens storkök för 9,5 miljoner kronor. Tillgången till storköket har gett 
Sodexo möjlighet att lägga anbud långt under konkurrenternas.

2019 gjorde kommunen en ny upphandling av städ och kök, som ledde till att 
över 300 av Sodexos anställda blev uppsagda. Många anställda fick också gå 
ner i tid eftersom de haft kombinationstjänster och både jobbat med städning 
och matlagning i skolor och äldreomsorg.

Det är lätt att konstatera att lokaloffensiven inte gav någon effekt. Det blev en 
fortsättning med de tunga internationella branschjättarna. Inga lokala eller 
mindre företag kammade hem avtal i upphandlingen av måltidsservice. Det 
hjälpte inte att upphandlingen bröts ner i fem delområden med ökade krav på 
andelen mat som skulle tillagas på plats.

Vänsterpartiet Gävle har tidigare föreslagit att kommunen ska köpa tillbaka 
storköket. Ett ännu bättre förslag är att bygga ett nytt klimatsmart och 
energieffektivt storkök. Vänsterpartiet är visserligen förespråkare till mat 
tillagad på plats, men även om den processen fortsätter och utökas kommer det 
under mycket lång tid finnas behov av ett storkök.

Tanken är att köket ska producera kost till delar av kommunens skolor och 
förskolor samt äldreomsorg. Köket kan till exempel vara utformat så att det 
finns separerade delar för produktion av kost till individer med särskilda behov, 
så som till exempel allergier. Ett nytt modernt kök innebär effektivisering och 
inte minst förhöjd arbetsmiljö för kökspersonalen.

Jag föreslår kommunfullmäktige besluta att bygga ett nytt storkök som ska 
drivas i kommunal regi.
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